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Protokół nr 3/2024 

spotkania stacjonarnego Komisji Rozwoju i Infrastruktury 

Rady Miasta Luboń 

z dnia 15.07.2024r. 

 
 
Komisja Rozwoju i Infrastruktury rozpoczęła spotkanie w trybie stacjonarnym  
o godz. 15:30 – Urząd Miasta Luboń, plac Edmunda Bojanowskiego 2. 
 
 
Ad 1. 
 
Przewodniczący Komisji Rozwoju i Infrastruktury, pan Andrzej Okupniak stwierdził prawomocność spotkania, quorum. 
 
Obecność zgodnie z listą obecności Komisji Rozwoju i Infrastruktury (zał. nr 1). 
W spotkaniu Komisji Rozwoju i Infrastruktury uczestniczyło dziewięciu (9) członków Komisji. Nieobecne: radna Monika Nawrot, 
Magdalena Woźniak. 
/Zał. nr 1/ - Lista obecności Komisji Rozwoju i Infrastruktury. 

 
 
Oprócz członków Komisji w spotkaniu uczestniczyli:.  

- Zastępca Burmistrza Miasta, Michał Popławski, 

- Kierownik Wydziału ds. pozyskiwania środków zewnętrznych, Małgorzata Matysiak, 

- Pracownik Wydziału Planowania Rozwoju i Ochrony Środowiska UM, Agnieszka Perz, 

- Pracownik Wydziału Planowania Rozwoju i Ochrony Środowiska UM, Małgorzata Kasprzak, 

- Pracownik Biura Rady Miasta Luboń, Dominika Kędziora. 
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Dalej Przewodniczący Komisji Rozwoju i Infrastruktury, pan Andrzej Okupniak zaproponował porządek obrad Komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Wolne głosy i wnioski mieszkańców. 

3. Analiza pozyskiwania środków zewnętrznych na inwestycje komunalne 

i konserwację zabytków. 

4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Żabikowo Centrum. 

5. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie: uchwały  

budżetowej Miasta Luboń na 2024 rok. 

6. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lub

oń na lata 2024-2041. 

7. Wnioski do KRiI. 

8. Wolne głosy i wnioski radnych. 

9. Przyjęcie protokołu posiedzenia KRiI nr 2/2024. 

10. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 2. Wolne głosy i wnioski mieszkańców: 

Nie było mieszkańców. 
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Ad 3. Analiza pozyskiwania środków zewnętrznych na inwestycje komunalne  

i konserwację zabytków. 

Kierownik Wydziału ds. pozyskiwania środków zewnętrznych, Małgorzata Matysiak przedłożyła radnym i przedstawiła Zestawienie 

dotacji pozyskanych przez Miasto Luboń w roku 2023.: 

Zestawienie dotacji pozyskanych przez Miasto Luboń w roku 2023     
     

DOTACJE KRAJOWE  dotacja wkład 
własny 

wartość 
inwestycji 

Opieka Wytchnieniowa - edycja 2023  2023 198 288,00 0,00 198 288,00 

Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej - edycja 2023 2023 229 194,00 0,00 229 194,00 

Korpus wsparcia seniorów 2023 2023 15 998,32 0,00 15 998,32 

Opieka 75+ 2023 2023 342 789,86 0,00 342 789,86 

Posiłek w szkole i w domu 2023 2023 411 295,30 0,00 411 295,30 

Pomoc żywnościowa 2023 2023 29 708,11 0,00 29 708,11 

Remont odcinka ulicy Żabikowskiej w Luboniu 2023 2 752 
447,66 

2 068 
804,16 

4 821 
251,82 

Budowa ul. Słowackiego w Luboniu  2023 1 038 
582,89 

726 893,33 1 765 
476,22 

Budowa ul. Miodowej (na odcinku od ul. Klonowej do ul. Wiśniowej) i ul. Wiśniowej w Luboniu 2023 1 206 
159,06 

1 106 
614,96 

2 312 
774,02 

Remont ul. 11 Listopada (na odcinku od ul. Klonowej do ul. Kołłątaja) 2023 1 234 
460,50 

815 539,50 2 050 
000,00 

Festyn upowszechniający wiedzę ekologiczną dotyczący segragacji odpadów na terenie miasta Luboń 2023 22 960,00 20 390,68 43 350,68 

Tworzenie ekologicznych murali zewnętrznych z wykorzystaniem farb fotokatalitycznych i żywej zielonej 
ściany na terenie miasta Luboń 

2023 67 338,67 11 883,30 79 221,97 

Ogrody edukacyjne w szkołach podstawowych nr 1, 2, 3, 4 i 5 w Luboniu - rozbudowa ekopracowni 
zewnętrznych 

2023 26 932,50 10 730,40 37 662,90 

Wdrożenie aplikacji wraz z zakupem arbotagów jako innowacyjnego narzędzia do wspomagania 
edukacji ekologicznej w Luboniu 

2023 15 813,00 10 533,60 26 346,60 

Kampania edukacyjna mieszkańców Lubonia z zakresu zrównoważonego rozwoju w obszarze zieleni 
oraz walki z uszą i smogiem 

2023 147 497,00 16 388,50 163 885,50 

Odbudowa Pomnika Siewcy wraz z rewitalizacją parku i jego otoczenia zlokalizowanego w historycznym 
układzie urbanistycznym w Luboniu. 

2023 1 274 
000,00 

26 000,00 1 300 
000,00 
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Pielęgnacja konserwatorska pomnikowych alei lipowych w obszarze historycznego układu 
urbanistycznego na terenie miasta Lubonia- etap III 

2023 15 000,00 6 428,58 21 428,58 

Budowa ul. Buczka wraz z odcinkiem ul. Morelowej w Luboniu 2023 8 000 
000,00 

2 450 
257,32 

10 450 
257,32 

Rozświetlamy Polskę 2023 208 240,00 0,00 208 240,00 

Wizyta studyjna do Londynu w ramach Programu szkoleniowo-doradczego Polsko-Amerykańskiej 
Fundacji Wolności pn. “Zielony Lider” 

2023 7 992,75 0,00 7 992,75 

Jak złapać deszcz? Edukacja i partycypacja dla przyrody w Luboniu 2023 8 000,00 0,00 8 000,00 

Poprawa dostępności miejskiego placu zabaw w Parku Papieskim w Luboniu poprzez doposażenie w 
integracyjne urządzenia zabawowe oraz budowę i modernizację nawierzchni bezpiecznej 

2023 127 200,00 35 800,00 163 000,00 

Profilaktyka osteoporozy 2023 252 000,00 0,00 252 000,00 

Białe certyfikaty (oświetlenie energooszczędne w szkołach) 2023 26 907,05 7 303,21 34 210,26 

 Łącznie 
dotacje 
krajowe 

17 658 
804,67 

7 313 
567,54 

24 972 
372,21 

 

 

 

Dyskusja: 

Radny Marek Samulczyk zapytał, czy zostały rozpoczęte prace w ul. Buczka?. 

 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział radnemu, że prace nie mogą się rozpocząć, ponieważ nie jest jeszcze  

zatwierdzona tymczasowa organizacja ruchu. Wykonawca czeka już trzy (3) miesiące, a potrwa to co najmniej cztery (4) miesiące,  

dlatego prace nie rozpoczną się wcześniej, jak w sierpniu. Jest to opieszałość Starostwa Powiatowego. 

 

Radny Marek Samulczyk zapytał, czy wykonawcą będzie firma KOMA?. 
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Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział radnemu twierdząco, ta sama która obecnie buduje ul. Kurowskiego  

(Przedsiębiorstwo Robót Inżynieryjno Budowlanych KOMA). 

 

Radny Marek Samulczyk zapytał, czy były odwołania mieszkańców?. 

 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział radnemu, że tylko jedno, właścicieli nieruchomości z ul. Parkowej, której  

Miasto wypłaciło wysokie odszkodowanie. 

 

Ponieważ więcej pytań nie było, Zastępca Burmistrza Michał Popławski podziękował pani Małgorzacie Matysiak  

za przygotowanie dokumentów na Komisję, za wyjaśnienia i pogratulował efektywnej pracy i zaangażowania, w wyniku czego  

Miasto otrzymało na inwestycje w 2023 roku imponującą kwotę 17 mln zł dotacji. 

 

/zał. nr 2/ - Zestawienie dotacji pozyskanych przez Miasto Luboń w roku 2023. 

 

Ad 4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  

przestrzennego Żabikowo Centrum. 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski oraz pani Agnieszka Perz, pracownik Wydziału Planowania, Rozwoju i Ochrony  

Środowiska Urzędu Miasta Luboń przedstawili projekt uchwały. Wyświetlony został na rzutniku plan miejscowy i proponowane  

zmiany, które zostały szczegółowo omówione. Opracowanie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego "Żabikowo  
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Centrum" miało na celu aktualizację ustaleń planistycznych do obowiązujących przepisów prawa oraz lokalnej polityki przestrzennej 

miasta. Ponadto rozpatrzono wnioski o zmianę aktów, które wpłynęły do Burmistrza Miasta Luboń, m.in. w zakresie linii zabudowy  

oraz parametrów zabudowy. 

 

Dyskusja: 

Nie było. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji, pan Andrzej Okupniak  

zarządził głosowanie nad pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały. 

 

Głosowanie w sprawie wydania pozytywnej opinii.: 

 

• Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało – 9 osób (Rafał Błaszczak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Andrzej Okupniak, 

Jakub Jelinski, Konrad Dominiak, Marek Samulczyk, Dorota Traczyk, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

Nieobecne: Monika Nawrot, Magdalena Woźniak. 
 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Ad 5. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej Miasta Luboń na 2024 rok. 

Omówieniem uchwały wraz z autopoprawkami zajął się Zastępca Burmistrza, Michał Popławski, w zakresie działania Komisji 

Rozwoju i Infrastruktury RML. 

Omówiono między innymi wydatki budżetu, które zmniejszono o kwotę 102.200,98 zł do kwoty 216.741.329,64 zł. 1. Dział 600 - 
Transport i łączność Rozdział 60016 - Drogi publiczne gminne - Inwestycje i zakupy inwestycyjne zmniejszono o kwotę 78.000,00 zł. 
Zmiana dotyczyła zadania pn. Budowa, przebudowa dróg, poprawa bezpieczeństwa oraz budowa chodników na terenie miasta 
Luboń. 2. Dział 630 - Turystyka Rozdział 63095 - Pozostała działalność - Wydatki jednostek budżetowych związane z realizacją ich 
statutowych zadań zmniejszono o kwotę 30.000,00 zł. Środki przeniesiono do rozdziału 92195, 3. Dział 700 - Gospodarka Rozdział 
70007 - Gospodarowanie mieszkaniowym zasobem gminy - Wydatki jednostek budżetowych związane z realizacją ich statutowych 
zadań zmniejszono o kwotę 7.000,00 zł. Środki przeniesiono do rozdz. 90001. Inwestycje i zakupy inwestycyjne zwiększono o kwotę 
20.000,00 zł, zmiana dotyczyła zadania pn. Termomodernizacja budynków komunalnych. Zmiana wynikała z projektów 
wykonawczych na wymianę instalacji wodociągowej i centralnego ogrzewania oraz kosztorysów inwestorskich dla 6 lokali 
mieszkalnych w budynku przy ul. Ks. Streicha 27 w Luboniu. 
Dział 900 - Gospodarka komunalna i ochrona środowiska Rozdział 90001 - Gospodarka ściekowa i ochrona wód - Wydatki jednostek 
budżetowych związane z realizacją ich statutowych zadań zwiększono o kwotę 97.586,20 zł na opracowanie Koncepcji 
zagospodarowania wód opadowych dla miasta Luboń, która docelowo będzie stanowiła element Planu Adaptacji do Zmian Klimatu. 
Wydatki o charakterze dotacyjnym na inwestycje i zakupy inwestycyjne zwiększono o kwotę 20.000,00 zł z przeznaczeniem na 
zwiększenie dotacji celowych na dofinansowanie zakupu zbiorników na wody opadowe na terenie Miasta Luboń. Rozdział 90004 - 
Utrzymanie zieleni w miastach i gminach - Inwestycje i zakupy inwestycyjne zmniejszono  o kwotę 81.724,20 zł. Zmiana dotyczyła 
zadania pn. Gospodarowanie wodami opadowymi na terenie Miasta Luboń jako element adaptacji do zmiany klimatu. Zakończono 
opracowanie Programu Funkcjonalno-Użytkowego dla Parku Nowe Ogrody. Rozdział 90017 - Zakłady gospodarki komunalnej  - 
Wydatki jednostek budżetowych związane z realizacją ich statutowych zadań zwiększono o kwotę 500,00 zł. 
 
Dyskusja: 
Radny Marek Samulczyk zapytal, czy Spółdzielnia Mieszkaniowa „Lubonianka” będzie partycypować w kosztach budowy placu 
zabaw?. 
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Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział radnemu, że plac zabaw o którym mowa leży na terenie Szkoły Podstawowej 
nr 2 w Luboniu. To nie jest teren Spółdzielni Mieszkaniowej „Lubonianka”. Zatem Spółdzielnia nie będzie partycypować w kosztach 
budowy tego placu. 
 
 
Więcej głosów nie było. 
 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji, pan Andrzej Okupniak zarządził głosowanie nad wydaniem opinii o 

projekcie uchwały. 

Głosowanie w sprawie wydania pozytywnej opinii o projekcie uchwały.: 

 

• Za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały głosowało – 9 osób (Rafał Błaszczak, Hieronim Gawelski, Piotr 

Izydorski, Andrzej Okupniak, Jakub Jelinski, Konrad Dominiak, Dorota Traczyk, Marek Samulczyk , Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób.  

Nieobecne: Monika Nawrot, Magdalena Woźniak. 
 
Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 
 
Ad 6. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń na lata 2024-2041. 

Zmiany w WPF przedstawił Zastępca Burmistrza, Michał Popławski. Były odzwierciedleniem i skutkiem zmian w budżecie 

Miasta. 
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Dyskusja: 

Nie było. 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji, pan Andrzej Okupniak zarządził głosowanie nad wydaniem opinii o 

projekcie uchwały. 

 

Głosowanie w sprawie wydania pozytywnej opinii o projekcie uchwały.: 

 

• Za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały głosowało – 8 osób (Rafał Błaszczak, Hieronim Gawelski, Piotr 

Izydorski, Andrzej Okupniak, Jakub Jelinski, Konrad Dominiak, Dorota Traczyk, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymała się od głosu – 1 osoba (Marek Samulczyk). 

Nieobecne: Monika Nawrot, Magdalena Woźniak. 
 
Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Ad 7. Wnioski do KRiI. 

Jako pierwszy rozpatrzony został wniosek mieszkańca, pana Michała Nowaka. 

Wniosek dotyczył zmiany zapisów miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego określonych w uchwale nr XLIX/

368/2018 Rady Miasta Luboń, z dnia 19 lipca 2018r. w sprawie mpzp „Górny Lasek”. Wnioskodawcy chodziło głównie  
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o zastąpienie treści §5 pkt 1 lit b: „dopuszcza się wykończenia elewacji okładzinami trwałymi za wyjątkiem płyt  

trapezowych i falistych, w szczególności dopuszcza się okładziny trwałe kamienne i imitujące kamień naturalny, drewniane 

i jego imitacje w naturalnych kolorach drewna, ceramiczne, szklane, panele z blach płaskich, w tym łączonych na rąbek;”  

(treść obowiązująca) na treść: „dopuszcza się wykończenia elewacji okładzinami trwałymi za wyjątkiem płyt trapezowych i falistych, 

w szczególności dopuszcza się okładziny trwałe kamienne i imitujące kamień naturalny w naturalnych kolorach kamienia, drewniane 

i jego imitacje w naturalnych kolorach drewna, ceramiczne naturalnych kolorach ceramiki, szklane, panele z blach płaskich, w tym  

łączonych na rąbek.” 

Członkowie Komisji zapoznali się z wnioskiem. Następnie zapoznali się ze stanowiskiem Burmistrza i odpowiedzią jaką otrzymał  

wnioskodawca od Wydziału Planowania, Rozwoju i Ochrony Środowiska Urzędu Miasta Luboń. Stanowisko Burmistrza i odpowiedź 

Wydziału Urzędu Miasta Luboń wpłynęły do Biura Rady w dniu 06.06.2024r., z którego wynika, że  biorąc pod uwagę możliwości  

finansowe Miasta, na ten czas nie jest planowane podjęcie prac planistycznych nad zmianą przedmiotowego planu. 

Jak dodał podczas Komisji Zastępca Burmistrza, Michał Popławski taka zmiana planu to koszt ok. 50 tys. złotych, a ponieważ  

wniosek nie znajduje uzasadnienia, stanowisko Burmistrza w tej sprawie było negatywne. 

/zał. nr 3/ - Wniosek nr WO.0005.5.2024 pana Michała Nowaka. Stanowisko Wydziału WPRiOŚ UML. 
 
 
Dyskusja: 

Radny Konrad Dominiak zapytał, jak wygląda sytuacja tego mieszkańca, to znaczy, czy zostanie on zmuszony do zmiany koloru  

elewacji swojej nieruchomości?. 

 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział, że absolutnie nie. Mieszkaniec jest dopiero na etapie projektowania swojej  

nieruchomości. Tak więc budując będzie musiał dostosować się do kolorystyki określonej w miejscowym planie zagospodarowania  

przestrzennego „Górny Lasek”. 
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Radny Marek Samulczyk zapytał, czy były inne wnioski do tego planu (innych mieszkańców lub w innej sprawie)?. 

 

Pracownik Wydziału Planowania, Rozwoju i Ochrony Środowiska Urzędu Miasta Luboń, pani Małgorzata Kasprzak  

odpowiedziała radnemu, że żadnych innych wniosków nie było do przedmiotowego planu zagospodarowania przestrzennego. 

 

Więcej pytań nie było. 

 

Komisja Rozwoju i Infrastruktury podtrzymała stanowisko Burmistrza Miasta, że wniosek nie znajduje uzasadnienia.  

Ponadto na realizację wniosku nie pozwalają możliwości finansowe Miasta. 

 

• Za takim stanowiskiem głosowało – 9 osób (Rafał Błaszczak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Andrzej Okupniak, Jakub 

Jelinski, Konrad Dominiak, Dorota Traczyk, Marek Samulczyk, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

Nieobecne: Monika Nawrot, Magdalena Woźniak. 

Komisja jednogłośnie podtrzymała stanowisko Burmistrza. 

16 lipca 2024r. panu Michałowi Nowakowi przekazano następującą odpowiedź: 
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W związku z pismem z dnia 23 maja 2024r., na podstawie otrzymanego stanowiska Burmistrza Miasta Luboń, Komisja Rozwoju  

i Infrastruktury Rady Miasta Luboń na posiedzeniu w dniu 15 lipca 2024r., po przeprowadzonej analizie nie znajduje podstaw 

przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Górny Lasek (uchwała nr XLIX/368/2018, z dnia 

19.07.2019r.). W tym stanie rzeczy Rada Miasta Luboń nie będzie procedować wnioskowanej zmiany planu. 

 

Jako drugi rozpatrzony został wniosek radnego Konrada Domniniaka. Wniosek nr WO.0003.4.2024. 

Radny poruszył we wniosku sprawę projektu „Aktywne Miasta” oraz utwardzenie ul. Kujawskiej wraz z dosypaniem  

tłucznia w newralgicznych miejscach. 

Choć sprawa pierwsza tego wniosku nie dotyczyła Komisji Rozwoju i Infrastruktury, Burmistrz poinformował, że znajdzie w budżecie  

tegorocznym 4.000,00 zł na ten cel. 

W sprawie drugiej poinformował, że zostanie wykonana na jesień tego roku. 

 

/zał. nr 4/ - Wniosek nr WO.0003.4.2024 radnego Konrada Dominiaka. 
 

W dalszej części równoznacznie rozpatrzony został wniosek trzeci i czwarty. Trzeci - wniosek mieszkanki, pani Stanisławy 

Rządek w sprawie polepszenia bezpieczeństwa w ul. Szkolnej (założenie progów, ustawienie stosownych znaków  

drogowych).  

Czwarty radnego Andrzeja Okupniaka tożsamy z wnioskiem nr 3, ponieważ radny złożył taki sam wniosek,  

w tej samej sprawie w imieniu mieszkańców. 

 

/zał. nr 5/ - Wniosek nr WO.0005.6.2024 mieszkanki Stanisławy Rządek. 
 

/zał. nr 6/ - Wniosek nr WO.0003.5.2024 radnego Andrzeja Okupniaka. 
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Komisja zadecydowała, że wniosek rozpatrzony zostanie w I kwartale przyszłego roku, tj. 2025, kiedy rozpatrywana będzie nowa  

organizacja ruchu. 

• Za takim stanowiskiem głosowało – 9 osób (Rafał Błaszczak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Andrzej Okupniak, Jakub 

Jelinski, Konrad Dominiak, Dorota Traczyk, Marek Samulczyk, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

Nieobecne: Monika Nawrot, Magdalena Woźniak. 

Komisja jednogłośnie przyjęła stanowisko jw. 

16 lipca 2024r. pani Stanisławie Rzadek przekazano następującą odpowiedź: 

 Uprzejmie informuję, że Pani pismo, z dnia 10 lipca 2024r. przekazałam niezwłocznie do rozpatrzenia Komisji Rozwoju  

i Infrastruktury Rady Miasta Luboń. Komisja w dniu 15 lipca 2024r. zadecydowała, że wniosek rozpatrzony zostanie w I kwartale 

przyszłego roku, tj. 2025, kiedy rozpatrywane są wszystkie wnioski dotyczące zmian organizacji ruchu na terenie Miasta Luboń.  

 

 

Ad 8. Wolne głosy i wnioski radnych. 

W wolnych głosach i wnioskach radne Teresa Zygmanowska i Dorota Traczyk zapytały o ulicę 11 Listopada.  Kiedy zostaną 

zakończone prace budowlane w tej ulicy i dlaczego jest zamknięta, skoro nic się tam nie dzieje?. 
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Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział paniom radnym, że w ulicy cały czas prace trwają. Obecnie są osadzane 

studnie (włazy). Ruch zostanie puszczony już za tydzień, czyli ok.  22 lipca 2024r. 

 

Radny Konrad Dominiak zapytał o przejście dla pieszych w ul. Poprzeczna / Długa.  Jest to wyniesione skrzyżowanie. Radny zapytał 

o możliwość zrobienia przejścia dla pieszych w ul. Poprzeczna / Długa. Jednocześnie zadał pytanie, w jaki sposób mieszkańcy mogą 

bezpiecznie przedostać się na drugą stronę ulicy?. 

 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział, że to pytanie przekaże do Wydziału Spraw Komunalnych Urzędu Miasta. 

Odpowiedź zostanie przygotowana dla radnego po urlopie pracownika Wydziału, pana Bartosza Wilczka, w sierpniu. 

 

Przewodniczący Komisji, pana Andrzej Okupniak uważał, że zgodnie z przepisami ruchu drogowego, a ponieważ wyniesione 

skrzyżowania nie posiadają pasów, piesi są na nich uprzywilejowani. 

 

Radny Hieronim Gawelski zapytał, jakie remonty czekają Miasto na skutek nawałnicy jaka przeszła przez Luboń w dniu 14 lipca 

2024r.?. 

 

Zastępca Burmistrza, Michał Popławski odpowiedział radnemu, że wyrwa w ul. Sobieskiego została już przez Miasto 

zabezpieczona. W ul. Ziemniaczanej zapadła się kostka w ulicy. Czyszczenie ulic z naniesionego piachu dotyczy praktycznie całego 

Lubonia. 

 

Na koniec wolnych głosów i wniosków wywołana została sprawa funkcjonowania Straży Miejskiej. W przyszłości podjęte 

zostaną kroki dotyczące zmiany funkcjonowania Straży. Zwiększone zostaną etaty, co najmniej o dwa. Zmienione będą godziny 
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pracy, a być może i dni (służby niedzielne), być może niektóre dyżury strażników skoordynowane zostaną z alertami pogodowymi. 

 

Ad 9. Przyjęcie protokołu nr 2/2024. 

 

Uwag do protokołu nr 2/2024 nie było. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji, pan Andrzej Okupniak zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu  

nr 2/2024, z dnia 10.06.2024r. 

• Za przyjęciem protokołu głosowało – 9 osób (Rafał Błaszczak, Hieronim Gawelski, Piotr Izydorski, Andrzej Okupniak, Jakub 

Jelinski, Konrad Dominiak, Dorota Traczyk, Marek Samulczyk, Teresa Zygmanowska). 

 

• Przeciw – 0 osób, 

 

• Wstrzymało się od głosu – 0 osób. 

Nieobecne: Monika Nawrot, Magdalena Woźniak. 

Komisja przyjęła protokół nr II/2024, z dnia 10 czerwca 2024r. 

 

Ad 10. Zamknięcie posiedzenia: 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenia nr 3/2024 Komisji Rozwoju  

i Infrastruktury, Przewodniczący Komisji, pan Andrzej Okupniak zakończył spotkanie o godz. 17:18. 
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Załączniki: 

/Zał. nr 1/ - Lista obecności Komisji Rozwoju i Infrastruktury. 

/zał. nr 2/ - Zestawienie dotacji pozyskanych przez Miasto Luboń w roku 2023. 

/zał. nr 3/ - Wniosek nr WO.0005.5.2024 pana Michała Nowaka. Stanowisko Wydziału WPRiOŚ UML. 
 
/zał. nr 4/ - Wniosek nr WO.0003.4.2024 radnego Konrada Dominiaka. 
 
/zał. nr 5/ - Wniosek nr WO.0005.6.2024 mieszkanki Stanisławy Rządek. 
 

/zał. nr 6/ - Wniosek nr WO.0003.5.2024 radnego Andrzeja Okupniaka. 
 
 
 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Andrzej Okupniak 

 

Sekretarz Komisji 

Dominika Kędziora 


